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Abstract (en)
[origin: WO2017121788A1] The invention relates to a panel element (1), having an element surface (1a) and having at least two element edges (2,
3) lying opposite each other, which are provided with interlocking locking profiles (4, 5), wherein the interlocking locking profile of the one element
edge (2) corresponds to a type A and is compatible with panels of a type A, and the interlocking locking profile of the opposite element edge (3)
corresponds to a type B, which is compatible with panels of a type B.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Paneelelement (1) mit einer Elementoberfläche (1a) und mit wenigstens zwei einander gegenüberliegenden Elementkanten
(2, 3), die mit formschlüssigen Verriegelungsprofilen (4, 5) versehen sind, wobei das formschlüssige Verriegelungsprofil der einen Elementkante (2)
einem Typ A entspricht und kompatibel ist mit Paneelen eines Typs A, und dass das formschlüssige Verriegelungsprofil der gegenüberliegenden
Elementkante (3) einem Typ B entspricht, der kompatibel ist mit Paneelen eines Typs B.
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